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Actielijst commissievergadering EFTR           Kalenderjaar 2018 

           
Datum  

raad 

Datum  

cie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

19.02.18 31.01.18    

  Punten voor de rondvraag inzake kosten 

aanbieden afval bij milieuparken 

De afvalpas is persoons-/adres 

gebonden. Bij het aanbieden van afval 

dient men zich te legitimeren omdat 

hier in het verleden nogal wat misbruik 

van werd gemaakt. 
Wethouder Meijers zegt toe de zaken 
als de persoonlijke afvalpas en de 
kosten voor het aanbieden van afval 
mee te nemen naar het bestuurlijke 
overleg, met als doel dit goed te 
regelen en vast te leggen. Zodra hier 
meer duidelijkheid over is komt de 
wethouder hierop terug. 

 

04.06.18 14.05.18    

  Krimpgelden Zoals eerder aangegeven worden de 

krimpgelden als overzicht meegenomen 

in de kaderbrief. 

 

  Schrijven (1) d.d. 041217 van mevrouw  

I. Eusen inzake bezwaar tegen plannen 

parkeerbeleid Valkenburg 

Na de evaluatie zal het nieuwe college 

de cijfers achter de komma ook nog 

wegwerken. 

Bespreekpunt cie EFTR 12 september 2018 

02.07.18 13.06.18    

  Voorstel college betreffende 

kerstgrottenproblematiek: beschikbaar stellen 

budget 

Het plan voor het komende jaar is al in 

een redelijk ver gevorderd stadium, 

maar de wethouder wil dit graag onder 

de aandacht brengen om te kijken of er 

hier en daar meer publieksvriendelijk-

heid kan worden betracht, niet in de 

laatste plaats voor de mensen die daar 

wonen. De wethouder zegt toe dit 

opnieuw in te brengen. 

De wethouder begrijpt dat de huurprijs 

Vast bespreekpunt cie EFTR 
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wordt doorberekend aan de 

evenementenstichting. De kosten na de 

verhoging worden inzichtelijk gemaakt 

voor de raad. 

Hoge onvoorziene posten moeten 

vermeden worden. Op het moment dat 

er sprake is van incidentele 

onvoorziene hoge post wordt deze 

integraal meegenomen in de kadernota. 

Er wordt onderzocht of het mogelijk 

en/of toegestaan is de barriers te 

verfraaien. 

  Raadsinformatiebulletin (21) Bewoners-

onderzoek over toerisme en recreatie 

Er is van de provincie nog geen bericht 

ontvangen op de vraag of men inzicht 

geeft in de onderzoeksresultaten.  

De wethouder gaat ervan uit dat de 

gegevens verstrekt worden en dat 

duidelijk wordt hoeveel mensen er 

daadwerkelijk hebben deelgenomen 

aan het onderzoek. 

 

De wethouder maakt het signaal dat 

niet iedereen in de gelegenheid is deel 

te nemen aan een digitaal onderzoek 

bij de provincie kenbaar. 

 

  Rondvraag fractie VSP inzake  

parkeerterrein Pr. Margrietlaan gedurende de 

periode Kerststad aanwijzen als bus 

parkeerplaats inclusief in/ en uitstap 

mogelijkheid 

De vraag over het eventueel legaliseren 
van het tijdens de kerstperiode 
parkeren op de parkeerplaats naast de 
Valkenier neemt de wethouder mee. 
 
Met de bewoners van de Margrietlaan 
heeft geen apart overleg 
plaatsgevonden, maar zoals ieder jaar 
komt er ook nu een regulier overleg 
waarin een presentatie wordt gegeven 

Uitvoering kerststad vast agendapunt cie 
EFTR 
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over het hele parkeerverhaal rondom 
de kerstmarkten. Daar wordt ook dit 
punt in meegenomen. 

02.07.18 27.06.18 LET OP: toezeggingen van alle 
portefeuillehouders 

  

  Informatieve vragen inzake de jaarstukken 

2017 en de kadernota 2018, inclusief 

beantwoording door het college 

Wethouder Bisschops beaamt dat als de 
personeelskosten van de Polfermolen 
tegen het licht gehouden worden, er 
eventueel meer uit te halen valt. Dit 
punt wordt meegenomen. 

 

  Informatieve vragen inzake de jaarstukken 

2017 en de kadernota 2018, inclusief 

beantwoording door het college 

De opzet van het sociaal plan zoals het 
college dit in gedachten heeft is 
gedeeld met de OR en de bonden zijn 
erbij ingeschakeld. Als de medewerkers 
lid zijn van een vakbond kunnen zij 
daar een beroep op doen. Of het 
inschakelen van de vakbonden een 
verplichting is weet wethouder Meijers 
niet. Dit wordt uitgezocht. 

 

  Jaarstukken Polfermolen dienstjaar 2017 De vragen zijn genoteerd maar 
wethouder Meijers kan deze nu niet 
beantwoorden. De vragen worden zo 
spoedig mogelijk beantwoord. 

 

  Voorstel college betreffende vaststellen 

Verordening benoeming openbare ruimte 

Wethouder Vankan vindt de termijn van 
3 maanden redelijk, maar hij zal bij de 
juriste navragen wat een redelijke 
termijn inhoudt. Als blijkt dat de 
gemeente iets fout gedaan heeft, dient 
dit te worden hersteld. 
 
De verordening straatnamencommissie 
staat op de actielijst van het college 
met als deadline 1 januari 2019. 
 

3 maanden kan worden aangemerkt als 
een redelijke termijn. Actiepunt is 
afgehandeld. 
 
 
 
 
Raadsplanner december 2018? 
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  Voorstel college betreffende regie en 

organisatie Kerstmarkt gemeentegrot 2018 

Indien de raad instemt met deze 

raadsnota, is de afspraak dat afdeling 

middelen tijdens de kerstmarkt elke 

dag een update geeft van de kosten van 

die dag en wat de inkomsten zijn.  

Het zomerreces wordt gebruikt om met 

iedereen afspraken te maken. De 

standhouders hebben toegezegd ook dit 

jaar weer van de partij te zijn. De 

komende 6 weken worden gebruikt om 

alle operationele zaken vlot te trekken, 

daar wordt een bedrijf voor 

ingeschakeld. In de commissie EFTR 

koppelt wethouder Bisschops de gang 

van zaken terug. 

Wethouder Bisschops zegt toe om de 

fractievoorzitters in te lichten op het 

moment dat de begroting van                

€ 300.000,00 wordt overschreden 

alvorens het college stappen 

onderneemt. 

Punt d: wethouder Bisschops kan zich 

vinden in de suggestie dat de raad nu 

akkoord gaat, onder voorwaarde dat de 

raad ten aanzien van punt d na het 

zomerreces – eind augustus of begin 

september nader geïnformeerd wordt. 

Zij zegt toe dat het college de 

kostenkant zo veel als mogelijk in beeld 

kan brengen tussen nu en een maand. 

De inkomstenkant is pas duidelijk na de 

kerstmarkt, daar kan het college vooraf 

geen toezeggingen over doen. 

Vast bespreekpunt cie EFTR 
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De opmerkingen ten aanzien van een 

evaluatie zijn terecht. Wethouder 

Bisschops heeft in eerste instantie al 

aangegeven dat het college probeert 

van de nood een beetje een deugd te 

maken. Dit jaar wordt gekeken naar 

wat er allemaal op de gemeente 

afkomt, zodat de kosten in beeld 

gebracht kunnen worden. Al deze zaken 

worden richting het volgende jaar 

meegenomen in een evaluatie van de 

kerstmarkt. 

Het college stelt alles in het werk om 

aan het einde van het zomerreces de 

kosten zo goed als mogelijk in beeld te 

hebben. Als er tussentijds zaken 

veranderen die uit de pas lopen, 

worden de fractievoorzitters hier elke 

keer tijdig vooraf over geïnformeerd. 

Bijdrage vanuit Horeca Nederland: er is 

nog niet met Horeca Nederland 

gesproken, maar dit zijn zeker zaken 

die worden opgepakt en meegenomen. 

Scholen erbij betrekken, stagemogelijk-

heden, andere verenigingen die willen 

meedoen als vrijwilliger, al deze 

alternatieven worden bekeken. Stel het 

lukt allemaal niet op deze manier, dan 

wordt gekeken naar wat het betekent 

als al deze zaken professioneel moeten 

worden ingehuurd. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  Voorstel college betreffende 

kerstgrottenproblematiek: beschikbaar stellen 

budget 

Het komende zomerreces wordt 

gebruikt om de stand van zaken rondom 

de vleermuizenproblematiek, de kosten 
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en de eventuele restant werkzaam-

heden in kaart te brengen. 
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  Voorstel college betreffende resultaten 

marktconsultatie Polfermolen en vervolg 

Het college heeft gemerkt dat er 

belangstelling is voor woningbouw en 

gaat ervan uit dat dit een kans van 

slagen heeft. De aanbesteding gaat op 

zijn vroegs lopen in januari 2019. Als de 

raad wil dat het college daar nogmaals 

naar informeert, dan kan dit. Het is 

belangrijk de zaken gedegen voor te 

bereiden. 

 

 

  Voorstel college betreffende vaststellen 

jaarstukken dienstjaar 2017 

Op dit moment wordt nagedacht over 

het vergunningparkeren, het 

digitaliseren en alle problemen 

daaromheen. Er wordt in kaart 

gebracht welke problemen er nog zijn. 

Tijdens het zomerreces wordt de raad 

hier nader over geïnformeerd.  

Het streven is om voor het einde van 

het jaar een concreet plan aan de raad 

te kunnen voorleggen over de vraag hoe 

het vergunningparkeren kan worden 

geëvalueerd. 

 

Subsidiebeleid: er ligt op dit moment 

een beleid en daar zal het college de 

komende maanden naar kijken. Dit 

punt wordt opgepakt. 

 

Stella Maris: wethouder Bisschops gaat 

ervan uit het Stella Maris een en ander 

over het zomerreces heen zal tillen. 

Zodra er meer nieuws is wordt de raad 

daarvan op de hoogte gebracht.  

 

Mocht Stella Maris besluiten om in 

Valkenburg te blijven, dan is een 
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uitbreiding van het leerlingaantal zeer 

wel mogelijk. Of de locatie in de 

Bossstraat open blijft weet de 

wethouder nog niet. Het is aan het 

Stella Maris om daar een besluit over te 

nemen. Wethouder Bisschops hoopt hier 

op korte termijn – na het zomerreces - 

met de school over te kunnen spreken. 

 

Over de klimaatbeheersing van BS 

Valkenburg is een gesprek aangevraagd 

met de directeur. Dit gesprek vindt na 

de zomervakantie plaats. Zodra hier 

meer duidelijkheid over is wordt de 

raad geïnformeerd. 

 

De kosten voor het uittreden uit de 

WOZL heeft voormalig wethouder 

Dauven twee jaar gelden al uitgezocht. 

Wethouder Meijers zegt toe het rapport 

Berendries nogmaals ter inzage te 

leggen. 

 

Volgens wethouder Meijers zijn er geen 

mogelijkheden om uit de WOZL te 

treden. De wethouder zegt toe daar in 

globale zin naar te kijken en de raad 

hier voor de eerstvolgende 

commissievergadering over te 

informeren. 

 

De raad wordt binnenkort nader 

geïnformeerd over het EVI-overleg. 

 

De beleidsregels ten aanzien van het 

inzetten van de krimpgelden in 

combinatie met de innovatiemiddelen 
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worden ter inzage gelegd.  

  Voorstel college betreffende resultaten 

meicirculaire gemeentefonds 

Wethouder Meijers zegt toe in de 

eerstvolgende commissie SD nader toe 

te lichten wat regionaal c.q. lokaal de 

tools zijn na de decentralisatie. Verder 

zegt de wethouder toe naar de 

richtlijnen te kijken. 

 

Er zit geen verantwoorde limiet c.q. 

richtlijn aan de omvang van de reserve 

sociaal domein. Wethouder Meijers kan 

zich vinden in de door de fractie AB 

geuite zorgen, maar de gemeente 

Valkenburg aan de Geul is een van de 

gemeenten die over een reserve 

beschikt. Hij zegt toe te onderzoeken 

of er richtlijnen zijn opgesteld. 

 

Parkeeroverlast/parkeervergunningen/

parkeerevaluatie: De mensen die het 

niet kunnen worden door P1 bijna een-

op-een geholpen. En er is een kleine 

groep voor wie dit nog niet mogelijk is. 

Wethouder Bisschops wil proberen om 

deze laatste groep in beeld krijgen en 

weten wat het probleem is en voor hen 

tot een maatwerkoplossing komen.  

Er wordt onderzocht wat het college 

wil evalueren. Omdat de evaluatie 

breder is dan de vraag of de mensen 

kunnen omgaan met het digitale 

systeem wil de wethouder daar even de 

tijd voor nemen. Het college wil ook 

kijken of er vereenvoudigingen kunnen 

worden aangebracht in de vergun-

ningensystemen die nu naast elkaar 

lopen.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bespreekpunt cie EFTR 12 september 2018 
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De brief die wethouder Bisschops aan 

de mensen wil sturen heeft als doel om 

in kaart te brengen waar de pijn zit. Als 

uit de evaluatie blijkt dat op zaken 

bijgestuurd moet worden, zal het 

college daarnaar kijken maar eerst 

dienen de problemen in kaart gebracht 

te worden. Wethouder Bisschops zegt 

wel toe om tijdens de eerstvolgende 

commissie EFTR aan te geven wat de 

laatste stand van zaken is. 

 

Het uitstallingenbeleid is een van de 

zaken die de wethouder tijdens het 

zomerreces gaat aanpakken. 

Wethouder Bisschops wil in ieder geval 

een 1e aanpak opstellen. 

 

In de commissie ABA wordt nader 

ingegaan over de mogelijkheden om de 

politie en de eigen handhavers goed te 

laten samenwerken. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bespreekpunt cie EFTR 12 september 2018 
 
 
 
 
 
Doorgeschoven cie ABA 26 november 2018 


